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Norges Triatlonforbund
Protokoll fra Styremøte 6/2024 - i tingperiode: 7/2023-2025

Sted: Digitalt

Dato: 22. august 2024, 19:00

Deltakere: Gabrielle Bjørnstad-Northern (daglig leder), Anette Brurås (styrets leder), Kalle Jensen
(styrets nestleder), Fred Arthur Asdal (styremedlem), Gunn-Marit Lyngroth Sævik
(styremedlem), Ole Morten Skogland (styremedlem) og Vibeke Nørstebø (styremedlem)

Deltok ikke: Jørgen Gundersen (varamedlem) og May-Lene Iversen (varamedlem)

Møteleder: Anette Brurås

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

Sak 1. Godkjenning av innkalling og agenda. Habilitet  (5 min)

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Ingen kommentarer. Ingen saker som er problematiske mht habilitet.

Innkalling og agenda ble vedtatt.

Sak 2. Økonomi- og likviditetsrapportering

Det ble gitt en gjennomgang av delårsregnskaper og likviditetssituasjon, herunder avvik i forhold til budsjett.
Gjennomgangen viser at forbundet ut fra sin virksomhet har en forsvarlig egenkapital og er i en tilfredsstillende
likviditetssituasjon.

Styret stilte spørsmål som ble diskutert. Styret tok informasjonen som ble gitt til orientering.
May-Lene: Spørsmål om hva det innebærer å betale TAGN-medlemskapet. Det er uklart hvem som får
fakturaen. 
Gabrielle: Det er litt utydelig. Det ville være fint om May-Lene og Cecilie kan ta det videre å tydeliggjøre dette.
Anette: Det er noe forventningsavklaring som må gjøres. Vi går såpass ned i forvaltningsordningen, så må vi se
på en prosess med NIF for å få løftet oss på aktiviteten vår.
Gunn Marit: Hva er status på kontorleie?
Gabrielle: Kontoret og dertilhørende kostnader er delt i to
Anette: God signaleffekt at vi kutter der vi kan.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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D&V sak 38 Evaluering OL  (20 min)

Frode Jermstad orienterte fra utvalgsmøte og personalmøte, hvor en evaluering etter OL har blitt gjennomført. 
Videre orienterte Frode om forberedelsene til OL, og hvordan laget taklet utsettelser og avlysninger pga Seinen.
Det har vært mange gode prestasjoner og resultater i 2023 og 2024, med kvalifisering av miksstafett den 17.
mai som det viktigste. Det gav mye motivasjon. 
Trenerteamet har evaluert og lagt planer for hva som skal gjøres i neste periode, mht typer trening, samlinger
mv. Gjengen er veldig godt sammensveiset. 

Det ble åpnet for spørsmål. 
Fred Arthur, Kalle, Ole Morten og Anette hadde ordet. Det ble stilt spørsmål om medieoppslagene, økt
oppmerksomhet etter OL, lag/miljø-arbeid, planlegging av uttak i 2028, hvor det kan være flere utøvere å velge
mellom. 
Frode orienterte hvordan deltakere og trenere jobbet for god dialog og godt samarbeid under OL, om OLs og
medieoppslagenes påvirkning på sponsormøter, hvordan han vil forberede uttak og prioritering av konkurranser
framover. Vi har spesielt fokus på jenter fordi vi er sårbare. Vi må øke deltakelse på konkurranser i årene
framover.
 

D&V sak 39 Plan for region- og ledersamling november 2024  (10 min)

Generalsekretæren ba om utsettelse og skriftlig behandling av saken, i påvente av relevant

bakgrunnsinformasjon. Saken ble utsatt.

D&V sak 40: Høring Terskelverdier  (10 min)

Gabrielle orienterte om bakgrunnen for forslaget og ba om tilslutning til forslaget. Dette ble gitt.

Det ble fattet følgende vedtak:

Høringsinnspill, slik forelagt, vedtas.

D&V sak 41: Høring spillemiddelsøknaden  (15 min)

Gabrielle orienterte om hva spillemiddelsøknaden er og hvordan prosessen er. 
Fred Arhtur stilte spørsmål. I mange idretter som fotball og ski, så faller utøverne fra. Vi har ikke samme
problemet. Vi sanker dem inn. det er vanskelig å jobbe med denne problemstillingen innenfor strategien til NIF. 
Anette: Dette er et problem med "one-size-fit-all"-strukturen som finnes i norsk idrett. Vi er en del av
idrettsmangfoldet. Vi skaper mangfold, men det teller dessverre ikke så mye når de økonomiske midlene skal
fordeles. 
Fred Arthur orienterte om arbeidet Arendal har gjort, hvor de blir mer som andre idrettslag. De har jobbet mye
med barnepartiet og er da opptatt av å unngå frafall. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Høringsinnspill, slik forelagt, vedtas

D&V sak 42: Nordic International Leadership Education  (5 min)

Anette orienterte om at Vibeke og Arild Mjøs deltakelse ved forrige kurs-omgang. Nytt kurs er planlagt fra
begynnelsen av 2025. Det er søknadsfrist i oktober. Anette la fram forslag om at Anette og Gabrielle melder seg
på, etter anbefaling om å i det minste delta på den første samlingen. Det er uttak til de andre samlingene.
Resten av styret gav sin tilslutning til at Anette og Gabrielle søkes inn på dette programmet.
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D&V sak 43: Kongresser WT/ET, og valg  (10 min)

Det er kongress i Europe Triathlon i Vichy 17 september. Der er også alle kandidatene til president i World
Triathlon invitert til å presentere seg. Det er 8 kandidater, deriblant generalsekretæren i World Triathlon. Det er
en del støy i Vest-Europa om etikken i at han kan stille som kandidat samtidig som at han er gen.sek. 
World Triathlon kongressen er i Spania i oktober. 
Gabrielle: Har vi kandidater til andre verv, i komiteene. 
Anette: Har sendt ut rollene som skal velges til styret på epost

Sak 19 Oppfølginger fra forrige styremøte  (5 min)

Sak 20 Orienteringer  (30 min)

Mangfoldsansvarlig: Fred Arthur orienterte om mangfold i lokal klubb.
Markedsansvarlig: Søker om midler til å få støtte fra god rådgiver. Har videre dialog og møte. Tar med Frode
eller Gabrielle i møtet.
Eliteutvalg: Vibeke rapporterte fra det nylige eliteutvalgsmøtet. Mye rundt OL. Arild slutter og Frode overtar.
Sesongen videre ble også gjennomgått. NM i Lofoten og NM i Sandefjord. NM deltakelse er veldig bra.
Sandefjord har den største deltakelsen i NM på mange år. Elite ser på muligheter for å få et felles
treningsområde. Drammen er et aktuelt sted. Det må tydeligere fram i kontraktene angående egenandel. Dette
følges opp av Gunn Marit. 
Kjedelig at vi ikke fikk delt ut Kongepokalen til kvinner. Sebastian Wernersen fikk kongepokalen på herresiden.
Breddeutvalg: Kalle: Fokus på arrangement og regler: Eliteutøvere på langdistanse. Jørgen og Kalle fikk innspill
fra klubber. Kommunisert ut tydelig og avklarende informasjon om draktreglene. Så blir det spennende i helgen
når funksjonærer skal forholde seg til utøvere som ikke har fått det med seg. Manglende påmeldinger for Apollo-
turer og Torremolinos. 
Kalle: Det er viktig å beholde en ansvarlig for arrangementer. Orienterte om videre prosess om sykkelvakter.
President: Har vært på noen turer for å styrke relasjonen til andre nasjonale forbund. Var i Hamburg, og
sammen med Kalle i Paris. Hadde en god del møter i Paris. Det åpner dører og gode diskusjoner. Har også jevn
dialog med Zaineb som skal være tilstede på UM og para-NM. Vi hadde middag med foreldre til utøverne,
Lubna Jeffrey og Zaineb i Paris.
Administrasjonen: Maren har begynt som praksis-student hos oss. Frode er Gen.Sek sammen med Anette i
perioden Gabrielle er på ferie i september. Pressemelding om ny sportssjef går ut i kveld. Viktig å få opp status
på NM og bevisstgjøring om hva Kongepokalen er.
Anette: VI bør vurdere hvor mange NM vi skal ha, og hvilke distanser. Rekruttering innenfor noen grupper blir
viktig, slik at flere konkurrerer. Flere som deltar som er eliteutøvere så vil Kongepokalen få økt verdi.
Ole Morten: Supersprint øker i popularitet i deltakelse. Å arrangere en supersprint er også så mye enklere.
Støtter dette. 
Fred Arthur: Usikker på om supersprint er riktig konkurranse, avhengig av målgruppen. Dette bør debatteres
videre.

Sak 44: Eventuelt  (5 min)

Ingen saker. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

22. august 2024

Anette Brurås

665d7c5320f41c9be455f095

Anette Brurås

2024-10-25 10:45 UTC

665d7c5320f41c9be455f095
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Kalle Jensen

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

666095fbd66b259bfb75d89b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

66609686df97929c19609800

Ole Morten Skogland

628b29b60b7931257d631879

Vibeke Nørstebø

66609634876d799c13e1376b

Kalle Jensen

2024-10-29 17:07 UTC

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

2024-10-25 07:44 UTC

666095fbd66b259bfb75d89b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

2024-11-22 15:53 UTC

66609686df97929c19609800

Ole Morten Skogland

2024-10-25 07:36 UTC

628b29b60b7931257d631879

Vibeke Nørstebø

2024-10-25 08:36 UTC

66609634876d799c13e1376b


